
De uitvoering van de tegemoetkoming voor ondernemers (TOZO) wordt door Senzer 
uitgevoerd en die houdt de gemeente dagelijks op de hoogte.
Hoort de gemeente ook welke ondernemers worden afgewezen?
 
We zouden niet willen dat door de snelheid van de verwerking  sommige mensen 
buiten de boot vallen, afgewezen omdat ze op dat moment misschien niet voldoen aan 
de criteria. 
 
De gemeente krijgt dagelijks een update van Senzer over het aantal aanvragen, het aantal 
aanvragen in behandeling en het verstrekte voorschot. Er is op dit moment nog geen sprake 
van afwijzingen. Er worden voorschotten (formeel in de zin van een lening) verstrekt aan 
iedereen die het aanvraagformulier volledig heeft ingevuld. Het Ministerie moet de regeling 
nog bekrachtigen in een algemene maatregel van bestuur (amvb). Pas na de AMvB kan op 
basis van de criteria de aanvraag worden beoordeeld en toegekend dan wel afgewezen. 
Mocht dan blijken dat er te weinig of te veel is uit betaald, dan wordt dat dan hersteld. 
Ondernemers worden daarover geïnformeerd in het aanvraagformulier. De algemene 
maatregel van bestuur is 21 april gepubliceerd. De afwijzingen worden op korte termijn 
meegenomen in de dagelijkse rapportage van Senzer richting gemeente.
 
OSS/TILBURG/DEN BOSCH - Heeft iederéén recht op alles, of is overheidssteun juist 
bedoeld voor de financieel kwetsbaren onder ons? Voor mensen die een 
huishoudelijke hulp, scootmobiel of traplift niet zelf kunnen betalen? Wethouders in 
de regio: ‘Je wilt niet dat juist zij de dupe worden als de pot is leeg geschept.
Hoeveel toename is ontstaan in Gemert-Bakel? 
In de bijlage treft u een overzicht van het aantal unieke cliënten in de periode van 1 januari 
2018 tot januari 2020. In het eerste overzicht gaat het om alle cliënten met uitzondering van 
die met een CVV voorziening, hiervoor geldt het abonnementstarief namelijk niet. In het 
tweede overzicht is het aantal cliënten per specifieke voorziening in beeld gebracht. Per 1 
januari 2018 is de eigen bijdrage in de gemeente Gemert-Bakel, vooruitlopend op de 
invoering van het abonnementstarief, al verlaagd en per 1 januari 2019 is het 
abonnementstarief landelijk ingevoerd. Zoals u kunt zien is het aantal cliënten in deze 
periode flink gestegen en heeft dit vooral te maken met een flinke stijging van het aantal 
cliënten met Huishoudelijke ondersteuning van 602 naar 724 cliënten. Er lijkt nu enige 
stabilisatie plaats te vinden in het aantal cliënten.
 
Zijn er wachtlijsten binnen de WMO en zo ja, hoe lang moeten de mensen gemiddeld 
wachten
Het klopt dat er een wachtlijst bestaat binnen de Wmo. Deze wachtlijst loopt op dit moment 
gestaag terug. De oudste melding die openstaat dateert van 11 maart. Er staan in totaal 71 
meldingen open die nog niet zijn opgepakt. In de tussentijd worden zaken die om spoed 
vragen direct opgepakt en worden herindicaties die tijdig zijn aangevraagd of noodzakelijk 
blijken (voorlopig) voortgezet zodat de zorg niet onnodig stagneert en volgt de 
administratieve afwikkeling later. Om dit te kunnen bepalen is er contact geweest met de 
melder of dorpsondersteuner.
In deze tijd van de coronacrisis worden zoveel mogelijk meldingen telefonisch afgehandeld. 
Wanneer nader onderzoek nodig is wordt dit in overleg met de cliënt in een aantal situaties 
uitgesteld totdat een huisbezoek of nader onderzoek kan plaatsvinden. Hier houden we 
uiteraard vinger aan de pols.
 
Staat het college nog steeds achter de maatregel dat het Rijk de inkomenstoets voor 
de WMO heeft losgelaten? 
De inkomenstoets is rijksbeleid. Het college kan niet anders dan hier uitvoering aan geven. 
 
 


